

MON	TUES	WED	THURS	FRI
<p><b>Proof of vaccination &amp; masks are currently required for in-person programs &amp; services.</b></p>	<p><u>Other Programs/Services Available:</u> Parenting Journey Program -Home Based Support ext. 105 Emergency Support Fund, Food/Clothing /Basic Needs Support, Wi-fi / Phone Advocacy &amp; Referral. Give Us A Call Or Drop By!</p>	<p><b>1 Community Cafe 10am-11:30am &amp; 1:00pm-2:30pm</b> Drop &amp; Shop 8:30am-2:30pm Welcome Housing &amp; Support Services 9:00am- 12:00pm</p>	<p><b>2 Spring Little Learners 10:00am-11:30am (Full)</b></p>	<p><b>3 New Parents Support Group 9:30am-11:00am (Expectant Parents And Babies Up To 18 Mos.) (Full)</b> Yoga (Centennial Arena Community Room) 10-11:00am (Full)</p>
<p><b>6 Spring Creative Kids 10:00am -11:30am (Full)</b></p>	<p><b>7 Spring Little Learners 10:00am-11:30am (Full)</b></p>	<p><b>8 Community Cafe 10am-11:30am &amp; 1:00pm-2:30pm</b> Drop &amp; Shop 8:30am-2:30pm Welcome Housing &amp; Support Services 9:00am - 12:00pm RSVP Deadline for AGM &amp; Open-House</p>	<p><b>9 Spring Little Learners 10:00am-11:30am (Full)</b></p>	<p><b>10 New Parents Support Group 9:30am-11:00am (Expectant Parents And Babies Up To 18 Mos.) (Full)</b> Yoga (Centennial Arena Community Room) 10-11:00am (Full)</p>
<p><b>13 Spring Creative Kids 10:00am -11:30am (Full)</b></p>	<p><b>14 Spring Little Learners 10:00am-11:30am (Full)</b></p>	<p><b>15 CLOSED For Regular Programs &amp; Services Except:</b> Welcome Housing &amp; Support Services 9:00am- 12:00pm</p>	<p><b>16 Spring Little Learners 10:00am-11:30am (Full)</b> <b>Annual General Meeting 4:00-4:30pm</b> <b>Open House 4:30-6:00pm</b></p>	<p><b>17 New Parents Support Group 9:30am-11:00am (Expectant Parents And Babies Up To 18 Mos.) (Full)</b> Yoga (Centennial Arena Community Room) 10-11:00am (Full)</p>
<p><b>20 Spring Creative Kids 10:00am -11:30am (Full)</b></p>	<p><b>21</b></p>	<p><b>22 Community Meal Pickup 1:00-3:00pm.</b> Drop &amp; Shop 8:30am-2:30pm Welcome Housing &amp; Support Services 9:00am- 12:00pm</p>	<p><b>23</b></p>	<p><b>24 New Parents Support Group 9:30am-11:00am (Expectant Parents And Babies Up To 18 Mos.) (Full)</b> Yoga (Centennial Arena Community Room) 10-11:00am (Full)</p>
<p><b>27 Senior's Club 5:00-7:00pm</b></p>	<p><b>28</b></p>	<p><b>29 Community Cafe 10am-11:30am &amp; 1:00pm-2:30pm</b> Drop &amp; Shop 8:30am-2:30pm Welcome Housing &amp; Support Services 9:00am - 12:00pm</p>	<p><b>30</b></p>	<p><b>6 Titus St, Halifax, NS B3N 2Y7 (902)-443-9569</b> <a href="http://www.frcns.com">www.frcns.com</a> <a href="mailto:info@frcns.com">info@frcns.com</a></p>

## ٢٠٢٢ مركز موارد فيرفيو يونيو

الجمعة	الخميس	الاربعاء	الثلاثاء	الاثنين
3	2	1		
مجموعة دعم الآباء الجدد 9:30 - 11:00 صباحا الآباء والأمهات والأطفال الحوامل حتى 18 شهر (كامل) اليوغا (غرفة سينتينول آرينا المجتمعية) 10-11:00 صباحا (كامل)	2 ربيع المتعلمين الصغار 10:00 - 11:30 صباحا (كامل)	1 مقهى المجتمع 10:00 - 11:30 صباحا و 1:00 - 2:30 مساء يرجى الاتصال بروت للتسجيل الزل و تسوق 8:30 صباحا - 2:30 مساء ترحب بخدمات الإسكان والدعم 9:00 صباحا - 12:00 مساء	<u>البرامج / الخدمات الأخرى المتاحة</u> برنامج رحلة الأبوة والأمومة - الدعم القائم على المنزل تحويلة 105 صندوق الدعم في حالات الطوارئ ، الغذاء / الملابس / دعم الاحتياجات الأساسية ، واي فاي / الدعوة عبر الهاتف والإحالة. اتصل بنا أو قم بزيارتنا!	مطلوب حلثا إثبات التطعيم والأقنعة للبرامج والخدمات الشخصية
10	9	8	7	6
مجموعة دعم الآباء الجدد 9:30 - 11:00 صباحا الآباء والأمهات والأطفال الحوامل حتى 18 شهر (كامل) اليوغا (غرفة سينتينول آرينا المجتمعية) 10-11:00 صباحا (كامل)	9 ربيع المتعلمين الصغار 10:00 - 11:30 صباحا (كامل)	8 مقهى المجتمع 10:00 - 11:30 صباحا و 1:00 - 2:30 مساء يرجى الاتصال بروت للتسجيل الزل و تسوق 8:30 صباحا - 2:30 مساء ترحب بخدمات الإسكان والدعم 9:00 صباحا - 12:00 مساء الموعد النهائي لإرسال الرد للاجتماع العام السنوي والبيت المفتوح	7 ربيع المتعلمين الصغار 10:00 - 11:30 صباحا (كامل)	6 ربيع المبدعين الأطفال 10:00 - 11:30 صباحا (كامل)
17	16	15	14	13
مجموعة دعم الآباء الجدد 9:30 صباحا - 11:00 صباحا الآباء والأمهات والأطفال الحوامل حتى 18 شهر (كامل) اليوغا (غرفة سينتينول آرينا المجتمعية) 10-11:00 صباحا (كامل)	16 ربيع المتعلمين الصغار 10:00 - 11:30 صباحا (كامل) الاجتماع السنوي العام 4:00-4:30 مساء البيت المفتوح 4:30-6:00 مساء	15 <b>مغلق للبرامج والخدمات الاعادية باستخدام:</b> ترحب بخدمات الإسكان والدعم 9:00 صباحا - 12:00 مساء	14 الربيع المتعلمين الصغار 10:00 - 11:30 صباحا (كامل)	13 ربيع المبدعين الأطفال 10:00 - 11:30 صباحا (كامل)
24	23	22	21	20
مجموعة دعم الآباء الجدد 9:30 صباحا - 11:00 صباحا الآباء والأمهات والأطفال الحوامل حتى 18 شهر (كامل) اليوغا (غرفة سينتينول آرينا المجتمعية) 10-11:00 صباحا (كامل)	23	22 النقاط وجهة المجتمع 1:00-3:00 مساء التسجيل مطلوب يرجى الاتصال بروت للتسجيل الزل و تسوق 8:30 صباحا - 2:30 مساء ترحب بخدمات الإسكان والدعم 9:00 صباحا - 12:00 ظهرا	21	20 ربيع المبدعين الأطفال 10:00 - 11:30 صباحا (كامل)
30	27	29	28	
٦ شارع تيريس ، هاليفاكس ، 902-9443-956 <a href="http://www.frcns.com">www.frcns.com</a> <a href="mailto:info@frcns.com">info@frcns.com</a>	27 نادي كبار السن 5:00 – 7:00 مساء	29 مقهى المجتمع 10:00 - 11:30 صباحا و 1:00 - 2:30 مساء يرجى الاتصال بروت للتسجيل الزل و تسوق 8:30 صباحا - 2:30 مساء ترحب بخدمات الإسكان والدعم 9:00 صباحا - 12:00 مساء	28	

### Hours of Operation

We are open Monday to Thursday from 8:30 am to 4:30 pm and Friday 8:30 am-4:00pm. Vaccination required for in person services and masks for anyone over 2.

### Creative Kids Playgroup

Creative Kids is a play based, early learning program for ages 24 months and up with our ECE staff. Children gather in the playroom and parents/guardians remain on site. It is Mondays from 10-11:30am. Contact Naime at [nmert@frcns.com](mailto:nmert@frcns.com) or ext. 104 for more information.

### Little Learners Playgroup

Little Learners is an interactive play based early learning program for ages 36 months and up. Children gather in the playroom with our ECE staff. Parents/guardians remain on site. This summer's theme is nature-based learning & discovery. Thursday mornings from 10:00am-12:00pm for the summer. For more information contact Deborah ext. 106. Registration takes place on May 31st.

### New Parent Support Group

New Parents Support Group every Friday from 9:30am-11:00am for parents/guardians with children up to 18 months.

### Drop and Shop

Our Drop and Shop program is an opportunity to look through our donations of clothing and household goods. The program takes place on Wednesdays from 8:30am to 2:30pm, by appointment only. Please contact Naime at ext. 104 or email [nmert@frcns.com](mailto:nmert@frcns.com) to schedule an appointment.

### Summer Toddler Family Playgroup

The toddler family playgroup offers a social time supporting families with growth & development of their toddlers. Activities will include stories, music & crafts. For parents/guardians with children the age of 24-36 months. For more information contact Deborah ext. 106. *Registration takes place on May 31st.*

### Family Support Program (families with youth birth-19)

Do you need help navigating resources for your family? Have questions or concerns about your teen or child's development? Want to build positive family dynamics? Want a safe space to talk with your teen? Book an appointment for our family support program. Sessions are 1 hour each by appointment and you will meet one on one with the family support worker. Your confidential meeting will take place in our playroom which is child friendly so you can bring your child(ren) with you. Contact [dodell@frcns.com](mailto:dodell@frcns.com) or call 902.443.9569 via ext. 106 to book.

### Skill Development

Do you need help filling out official forms? Are you looking to gain experience to build your skills? We have many volunteer opportunities. We offer individual appointments in-person/ phone/virtual. Call ext. 103 or email Ruth at [rbyrne@frcns.com](mailto:rbyrne@frcns.com).

### Community Café

Our weekly adult cafe takes place on Wednesdays from 10am-11:30 am and 1pm- 2:30pm. In order to keep the group small pre-registration is required. Please contact Ruth for more information at ext. 103 or email [rbyrne@frcns.com](mailto:rbyrne@frcns.com).

### Monthly Community Meal

Contact Ruth Byrne at [rbyrne@frcns.com](mailto:rbyrne@frcns.com) to register for monthly take-out meals. Take -out only currently due to Covid.

### Monthly Senior's Group and Meal

Contact Deborah Marriott at [dmarriott@frcns.com](mailto:dmarriott@frcns.com) to register for senior's group.

### SERVICES

Technology lending program (Mifi, iPads, Chromebooks)  
Phone/Wi-Fi onsite  
Food /emergency basic needs  
Emergency fund  
MLA onsite monthly  
Legal Aid monthly  
Welcome Housing (housing help and subsidies) - Wednesdays (Drop-in Or Call The Day Before For An Appointment)

The Fairview Resource Centre  
Providing opportunities, programs, and support to families & seniors!

6 Titus Street Halifax, NS, B3N 2Y7  
902.443.9569 [info@frcns.com](mailto:info@frcns.com)  
[www.frcns.com](http://www.frcns.com)

### Who's Who

Executive Director: Natalie Brown | MSW, RSW Ext. 101

Program Manager: Deborah Marriott | Ext. 102

Community Resource Worker: Ruth Power-Byrne | Ext. 103

Family Ed. Coordinator: Naime Mert | BA, B.ED. Ext 104

Parenting Journey Staff: Sherry Atkins | BA | 902-809-5882

Early Childhood Educators: Deborah Odell | BCS, ECE. Ext. 106

Support Staff: Aisha Esse | BSc  
Samira Khalid

### Community Partners:

Public Health, Community Health Team, MLA, Legal Aid, Welcome Housing.

### Centre Closures:

Reminder that when HRCE schools are closed due to inclement weather, the Centre will be closed as well.

مركز فريقيو للموارد

يوفر الفرص والبرامج والدعم للعائلات

وكبار السن!

6 Titus Street Halifax, NS, B3N 2Y7

902.443.9569 info@frcns.com

www.frcns.com

### تعمية المهارات

هل تحتاج إلى مساعدة في ملء النماذج الرسمية؟ هل تتطلع إلى اكتساب الخبرة أثناء مهامك؟ لدينا العديد من فرص التطوع.

نحن نقدم موارد فريدة شخصيا / عائلتي / افتراضيا. اتصل بالرقم الفرعي 103 أو أرسل بريد إلكتروني إلى روث على rbyrne@frcns.com.

### مقهى المجتمع

يقام مقهى البالغين الأسبوعي أيام الأربعاء من الساعة 10 صباحا حتى الساعة

11:30 صباحا ومن الساعة 1 ظهرا حتى الساعة 2:30 ظهرا. من أجل الحفاظ

على المجموعة صغيرة التسجيل المسبق مطلوب. يرجى الاتصال بروث للحصول

على مزيد من المعلومات على الرقم الفرعي 103 أو إرسال بريد إلكتروني

rbyrne@frcns.com

### وجبة مجتمعية شهرية

للتسجيل في الوجبات الشهرية الجاهزة اتصل بروث بايرن على

rbyrne@frcns.com

فقط حاليا بسبب كوفيد استلام

### مجموعة ووجبة كبار السن الشهرية

تواصل مع ديبورا ماريوت على

dmarriott@frcns.com للتسجيل في مجموعة كبار السن.

### خدمات

-برنامج الإقراض التكنولوجي

(Mifi ، ipads ، Chromebooks)

Wi-Fi الهاتف / في الموقع -

الغذاء / الاحتياجات الأساسية الطارئة-

-صندوق الطوارئ

عضو الجمعية التشريعية MLA-في الموقع شهريا ، مساعدة قانونية شهرية

-ترحيب الإسكان (المساعدة والإعانات السكنية) - الأربعاء

### من يكون من

المدير التنفيذي: ناتالي براون

مدير البرنامج: ديبورا ماريوت | تحويل: ١.٢

عامل الموارد المجتمعية: روث باور بيرن. تحويل: ١.٣

الأسرة إد. المنسق: نعيم ميرت | بكالوريوس ، ب. تحويل: ١.٤

### طاقم رحلة الأبوة والأمومة

شيربي انكينز | بكالوريوس | ٩.٢٠٨.٩٠٥٨٨٢

### معلمو الطفولة المبكرة

اللجنة الاقتصادية لأوروبا. تحويل: ١.٦ BCS ديبورا أوديل |

### فريق الدعم

عائشة عيسى | بكالوريوس

سميرة خالد

### شركاء المجتمع

المساعدة القانونية MLAالصحة العامة ، فريق الصحة المجتمعية

، الإسكان الترحيبي

### إغلاق المركز

تذكير بأنه عند إغلاق

HRCEمدارس

بسبب سوء الأحوال الجوية ، سيتم إغلاق المركز أيضا

ساعات العمل نحن مفتوحون من الاثنين إلى الخميس من الساعة 8:30 صباحا إلى الساعة 4:30 مساء والجمعة من

الساعة 8:30 صباحا حتى الساعة 4:00 مساء. التطعيم المطلوب للخدمات الشخصية والأقمنة لأي شخص يزيد عن 2

### مجموعة لعب الأطفال المبدعين

الأطفال المبدعون هو برنامج للتعليم المبكر قائم على اللعب للأعمار من 24 شهرا فما فوق. يجتمع الأطفال في غرفة

اللعب ويبقى الآباء في الموقع. إنه يوم الاثنين من الساعة 10 إلى 11:30 صباحا لمزيد من المعلومات اتصل بنعيم على

nmert@frcns.com أو على الرقم الفرعي 104

### برنامج المتعلمين الصغار

هو برنامج تفاعلي قائم على اللعب والتعلم المبكر للأعمار من 24 شهرا فما فوق. يجتمع الأطفال في غرفة اللعب مع

اللجنة الاقتصادية لأوروبا. يبقى الآباء في الموقع. كل صباح أيام الثلاثاء والخميس من الساعة 10 إلى 11:30 صباحا.

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بديبورا dodell@frcns.com

أو على الرقم الفرعي 106

### مجموعة دعم الوالدين الجدد

مجموعة دعم الآباء الجدد كل يوم جمعة من الساعة 9:30 صباحا حتى الساعة 11:00 صباحا للآباء والأمهات الذين

لديهم أطفال حتى 18 شهرا.

### اسقاط وتسوق

برنامجنا هو فرصة للنظر من خلال ثيابنا من الملابس والسلع المنزلية. يقام البرنامج أيام الأربعاء من الساعة 8:30

صباحا حتى الساعة 2:30 ظهرا، عن طريق التعميم فقط. يرجى الاتصال بنعيم على الرقم الفرعي 104 أو إرسال بريد

إلكتروني

لتحديد موعد. nmert@frcns.com

### مجموعة اللعب العائلية الصيفية

توفر مجموعة اللعب العائلية للأطفال الصغار وقتا اجتماعيا لدعم العائلات في نمو وتطور أطفالهم الصغار. وستشمل

الأنشطة قصصا وموسيقى وحرفا يدوية. للآباء / الأوصياء الذين لديهم أطفال تتراوح أعمارهم بين ٢٤-٣٦ شهرا. لمزيد

من المعلومات، يرجى الاتصال بديبورا تحويل: 106. يتم التسجيل في 31 مايو.

### برنامج دعم الأسرة (الأسر التي لديها شباب من الميلاد - 1٩)

هل تحتاج إلى مساعدة في التنقل بين الموارد لعائلتك؟ هل لديك أسئلة أو مخاوف بشأن نمو ابنك المراهق أو طفلك؟ هل

ترغب في بناء ديناميكيات عائلية إيجابية؟ هل تريد مساحة آمنة للتحدث مع ابنك المراهق؟ احجز موعدا لبرنامج دعم

الأسرة لدينا. الجلسات هي ساعة عن طريق الموعد وسوف تلقي واحدا تلو الآخر مع عامل دعم الأسرة. سيعقد

اجتماعك المؤتمن في غرفة اللعب الخاصة بنا الصديقة للأطفال حتى تتمكن من إحضار طفلك (طفلك) معك.

أو الاتصال عبر الهاتف 902.443.9569 تحويل: 106 للحجز أو dodell@frcns.com